
PROTOKÓŁ NR XXIV/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 29 września 2020 r. 
 
Sesja trwała od godz. 12:15  do godz. 14.00. 
 
Na sali obecnych było 12 radnych, zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 2 radnych -  (Rafał 
Klimczak i Michał Kowalik).  
Łącznie w Sesji udział brało 14 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecny radny – Leszek Kwiatkowski. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli:, 
• Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka  - Radca prawny.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Grzegorza Ambroziaka, Zastępcę 
Burmistrza – Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza – Waldemara Bartochowskiego, Radcę 
prawnego – Iwonę Śmietankę oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję 
dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformowała, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny 
i zdalny, na sali jest obecnych 12 radnych, 2 radnych potwierdziło swój udział w Sesji                    
w sposób zdalny. 
 
Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej 
prawomocność do podejmowania uchwał.  
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych propozycji zmian ani uwag. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 

c) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 

d) zmiany uchwały Nr XXI/108/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca 2020r. 

w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 

3. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie za 2019 rok. 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr XXIII/2020 z dnia 27 sierpnia 2020 r.  

6. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna              
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady 
Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 
29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało         - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 
Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
 „przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się”  -   0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę o zmianie Uchwały Nr 

XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Uchwała Nr XXIV/125/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) zmiany budżetu gminy na 2020 r.,  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna              
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy 
na 2020 r. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2020 r. 
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Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r.  

głosowało         - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 
Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
 „przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się”  -   0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 r.  

 

Uchwała Nr XXIV/126/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) zmiany budżetu gminy na 2020 r.,  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”), 
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna              
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy 
na 2020 r. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2020 r. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r.  

głosowało         - 14 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Sylwia 
Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
 „przeciw”            -   0 radnych,  

„wstrzymało się”  -   0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 r.  

 

Uchwała Nr XXIV/127/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) zmiany Uchwały Nr XXI/108/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca 

2020 r. w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego                               

z siedzibą w Żychlinie, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
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OPINIA KOMISJI: 
 

Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Skarg, Wniosków 
i Petycji (3 głosami „za”, przy 2 „przeciw”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja 
Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”), Komisja Rolna (3 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  
zmiany Uchwały Nr XXI/108/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca 2020 r.                         
w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały                       
Nr XXI/108/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca 2020 r. w sprawie reorganizacji 
Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 
 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/108/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie 
z dnia 26 czerwca 2020 r. w sprawie reorganizacji Samorządowego Zakładu Budżetowego                   
z siedzibą w Żychlinie 
głosowało         - 9 radnych -  Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 
Piotr Kowalski; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław 
Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Zbigniew Wypych, 
 „przeciw”            - 3 radnych - Justyna Rapsiewicz; Sylwia Sobierańska; Rafał Zajączkowski,  

„wstrzymało się”  - 2 radnych - Ewa, Barbara Wypych; Paulina Żurawik.  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXI/108/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 26 czerwca 2020 r. w sprawie reorganizacji 

Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie. 

 

Uchwała Nr XXIV/128/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
Do p-tu 3. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie za 2019 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdania z działalności wszystkich Komisji 
Rady zostały przesłane Radnym wraz z materiałami na Sesję Rady. 
 
Do przedłożonych sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie za 2019 rok 
nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdań przez Radę. 
 
Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie za 2019 rok stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – na wstępie wskazał, że informacja 
dotycząca korzystania z biletów miesięcznych przez dzieci została przekazana do dyrektorów 
szkół oraz rodziców.  
Wyjaśniając sprawę biletów poinformował, że gminy są zobowiązane do zorganizowania 
dowozu uczniów do szkół. Muszą to robić jeżeli odległość przekracza 3 km (uczniowie młodsi) 
lub 4 km. Gminy mogą organizować także dowozy dla uczniów, którzy mają mniejsze 
odległości. 
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W tym zakresie samorząd może organizować własny transport, zlecać prowadzenie transportu 
podmiotowi zewnętrznemu albo kupować bilety miesięczne dla uczniów w ramach istniejącego 
transportu liniowego.    
W Żychlinie powstał od dnia 1 września transport liniowy obsługiwany przez PKS w Gostyninie. 
Utworzono cztery linie autobusowe i zakupiono bilety miesięczne dla wszystkich uczniów. 
Łączna ilość kilometrów wzrosła z poziomu około 8 tysięcy (wykonywanego przez SZB) do 
ponad 13 tysięcy kilometrów miesięcznie (wykonywane przez PKS). Dodatkowo w ramach 
obecnej umowy doszło jeszcze 600 km trasy, tj. dowóz dzieci z Żabikowa i Sokołówka, o co 
prosili rodzice. Jest to dowóz do miejscowości Łowiczówka, Żabików oraz z Sokołówka przez 
Pasiekę mieszczący się w ramach dotychczasowych kosztów. 
Dotychczas w ciągu roku gmina wydawała 550 tysięcy złotych na Zakład Komunikacji Miejskiej 
i 230 tysięcy na umowy dotyczące dowozu dzieci. Miesięcznie system komunikacji kosztował 
gminę blisko 61 tysięcy zł. Koszt przejechania 1 km wynosił ponad 7,5 zł. W dodatku 
komunikacja przynosiła ujemny bilans rzędu 180 tysięcy złotych rocznie. Koszt 1 km rósł więc 
do poziomu ponad 9 zł/km. 
Organizując nowy system dowozów w oparciu o usługi zewnętrzne, wynegocjowano z firmą 
kwotę 30 tysięcy złotych miesięcznie. W tym zawierają się kursy liniowe oraz dowozy dzieci. 
Zatem koszt przejechania 1 km w ramach usługi wynosi 2,3 zł. 
System rozliczania organizacji transportu opiera się na zakupie usługi – biletów okresowych. 
Muszą one zostać wydrukowane. Z uwagi na liczbę uczniów, wprowadzanie danych do 
systemu trwało dość długo, w tym czasie zmieniały się także trasy i przystanki. W kolejnych 
miesiącach system będzie działał już płynniej.   
Co najważniejsze z punktu widzenia ceny biletu miesięcznego - cenę jednostkową kształtuje 
stawka wynikająca z przeliczenia liczby sprzedanych biletów w stosunku do kosztu transportu. 
Tak więc, przy obsłudze 13 tysięcy kilometrów, czy gmina kupiłaby 200, 500 czy 1200 biletów 
wpływa to tylko na cenę jednostkową. Dzięki temu osoby dorosłe, które chcą kupić bilet 
miesięczny zapłacą za niego 50 zł. Jeżeli gmina kupiłaby 600 biletów, jeden kosztowałby 50 
zł dla ucznia, a dla dorosłego aż 100 złotych. W związku z wyliczeniem, które kształtuje cenę 
dla dorosłych użytkowników, uzasadnione było kupienie większej ilości biletów dla uczniów,                    
z możliwością skorzystania nawet przez wszystkich chociażby 1 raz w miesiącu. 
W stosunku do poprzedniego systemu, wykonywanych jest więcej przewozów, a dla 
samorządu powstały oszczędności rzędu 30 tysięcy złotych miesięcznie. 
Współpraca z PKS przyniosła gminie wymierne korzyści, a z biletów uczniowie będą mogli 
korzystać na wszystkich liniach, jeśli tylko zechcą.  
Z takiego systemu transportu korzysta coraz więcej gmin i są to np. gmina Oporów, Nowe 
Ostrowy, Strzelce, Łanięta.  
Poza tym liczymy na skorzystanie od stycznia z dopłat z budżetu państwa na taki rodzaj 
transportu.  
Ponadto, co jest istotne dotychczasowi pracownicy Zakładu Komunikacji Miejskiej nadal 
pracują w Samorządowym Zakładzie Budżetowym. 
Po kilku miesiącach funkcjonowania nowego systemu, przedstawione zostanie radnym 
szczegółowe sprawozdanie. 
 
Stanisław Szymański zapytał, czym sugerowano się w rozmieszczaniu przystanków? 
 
Grzegorz Ambroziak – decydujący wpływ na rozmieszczenie przystanków miały względy 
bezpieczeństwa i możliwość usytuowania przystanków. Wiadomym było, że jeśli przystanek 
dla dzieci mieścił się na łuku drogi, teraz on pozostać w tym miejscu nie mógł. Został 
przeniesiony o 100, czy 120 m. ze względów bezpieczeństwa.  Poza tym przystanki sytuowane 
były w miejscach, gdzie z funduszu sołeckiego były postawione wiaty przystankowe lub 
przesuwane w miejsca, gdzie wsiadała większa grupa młodszych dzieci. Czasem jest to 
odległość dla dziecka 100 m. a czasem 1 km do przystanku, ale i tak jest to mniej niż 4-5 km. 
  
Justyna Rapsiewicz w imieniu rodziców zapytała, czy PKS Gostynin drukując bilety dla dzieci 
przestrzega procedur RODO? 
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Grzegorz Ambroziak – szkoła jest administratorem danych osobowych dzieci do niej 
uczęszczających, mamy dokument umożliwiający to przetwarzanie danych osobowych. 
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – szkoła jako administrator danych 
osobowych dzieci, administruje tymi danymi i ma prawo podpisać z przewoźnikiem, czyli PKS 
Gostynin umowę o powierzeniu przetwarzania danych osobowych dzieci w celu wystawienia 
biletów miesięcznych. Takie umowy zostały podpisane, w związku z tym PKS jest uprawniony 
do wystawiania biletów. 
 
Janusz Kowalski zwrócił się z zapytaniem, jaka byłaby możliwość udzielenia pomocy 
rolnikom w zakresie usunięcia folii rolniczych? 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin – jest to bardzo trudny temat do 
rozwiązania, zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku, gminy mają obowiązek 
odbierania od mieszkańców jedynie odpadów komunalnych, a więc tylko tych, które są 
wytwarzane w gospodarstwach domowych. 
Za odpady, które nie powstają w wyniku funkcjonowania gospodarstwa domowego trzeba 
dodatkowo płacić. Takim odpadem jest np. eternit, opony ciągnikowe, czy folie rolnicze. 
Utylizacja odpadów takich jak folie rolnicze jest uważana za wytwór działalności rolniczej,                       
w związku z czym trzeba za ich odbiór dodatkowo płacić, jednakże nie odbierze ich firma 
obsługująca wywóz odpadów w naszej gminie, gdyż nie ma ona zgody na przetwarzanie tych 
odpadów. W Polsce jest kilka firm, które takie odpady mogą odebrać i jest to kwota rzędu 500 
zł za 1 tonę folii, ale odpady te musiałyby być odebrane od wszystkich z całej gminy w jednym 
w dniu i po ich zważeniu musiałaby być dokonana opłata. Jeśli sołtysi zebraliby informację ze 
swoich sołectw, ile ton folii w danym sołectwie będzie, to wtedy możemy zorganizować taką 
zbiórkę i spróbować wystąpić do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                              
o dofinansowanie do wywozu tej folii, jednakże rolnicy musieliby dopłacić do tego wywozu po 
200-300 zł. Wielu rolników indywidualnie zamawia odbiór folii i ponosi z tego tytułu określone 
koszty. Podobna sytuacja jest ze styropianem, którego tak naprawdę nigdzie nie można oddać, 
więc jeśli ktoś dokonuje remontów, w którym wykorzystuje styropian, musi zawrzeć w umowie, 
że pozostałości tego styropianu odbierze firma budowlana. 
 
Sylwia Sobierańska w imieniu rodziców ul. Wiejskiej prosi o powrotną trasę autobusu jeśli 
byłaby taka możliwość od stycznia przyszłego roku. 
Zapytała, czy sołtysi nie mogliby brać zdalnie udziału w sesjach Rady, gdyż przez panującą 
pandemię nie mogą fizycznie uczestniczyć w sesjach i nie otrzymują diety? Sołtysi mimo 
pandemii wykonują swoje obowiązki, organizują zebrania sołeckie, spotykają się                                     
z mieszkańcami itp., a tylko przez to, że nie biorą udziału w sesjach nie mają diety. 
 
Waldemar Bartochowski – techniczna możliwość uczestnictwa sołtysów sesjach byłaby, ale 
wiązałoby się to z udostępnieniem sołtysom tabletów i podłączeniem do internetu. To 
natomiast wiązałoby się z dużo większymi kosztami, niż obsługa Państwa Radnych, gdyż 
sołtysów jest 21 i 2 przewodniczących zarządów osiedli. Biorąc pod uwagę realia budżetowe 
tego roku i przy planowaniu budżetu na rok przyszły, takich środków raczej nie uda się znaleźć. 
 
Grzegorz Ambroziak zaproponował, że sprawdzi tę propozycję pod kątem prawnym                             
i organizacyjnym. 
 
Sylwia Sobierańska zapytała, czy prawdą jest, że została wynajęta firma do sprzątania 
targowicy? 
 
Zbigniew Gałązka – na początku próbowaliśmy sprzątać targowicę we własnym zakresie, ale 
pracownicy Samorządowego Zakładu Budżetowego byli odrywani od swojej pracy, aby 
posprzątać jakiś fragment targowicy. W rozliczeniu kosztów godzinowych wyszło dość drogo 
takie sprzątnie przez pracowników. W związku z tym została podpisana umowa z firmą, która 
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wykonuje kompleksowe sprzątanie targowicy za kwotę ryczałtową 3.200 zł brutto miesięcznie. 
Sprzątanie to polega na zebraniu wszystkich odpadów, pozamiataniu alejek, wygrabieniu 
trawy lub w razie potrzeby jej skoszenie. Poza tym firma ta jest przez cały czas trwania rynku, 
więc pilnuje, aby dostawcy zabierali swoje bioodpady. Prawdopodobnie będzie też pilnowała 
tego, aby na targowicy była prowadzona selektywna zbiórka odpadów. 
Odpowiadając na zapytanie dotyczące zadaszeń na targowicy - dachy na części zadaszonej 
zostały zdjęte ze względów bezpieczeństwa, poza tym one i tak nie spełniały swojej funkcji, 
gdyż były nieszczelne.  
 
Stanisław Szymański zapytał, czy dla emerytów i rencistów został udostępniony jakiś lokal                          
w budynku po dawnej szkole nr 1? 
 
Grzegorz Ambroziak – dla emerytów i rencistów został udostępniony lokal przy                                       
ul. Barlickiego 4, jest to parter i piętro - 4 pomieszczenia, w tym duża sala. Poza tym  część 
emerytów korzysta z lokali w ŻDK, część w bibliotece, a część emerytów w spółdzielniach 
mieszkaniowych. 
 
Ewa Stańczak zapytała, czy sala przy ul. Barlickiego 4 może być wykorzystywana na jakieś 
zajęcia, np. sportowe, aerobik itp.? Zapytała również, co z ogrzewaniem budynku przy                 
ul. 1 Maja po szkole? 
 
Grzegorz Ambroziak – na parterze 3 pomieszczenia wynajmuje odpłatnie pogotowie                               
z przeznaczeniem na pomieszczenie socjalne, zaplecze kuchenne i łazienka, dla pogotowia 
była ta atrakcyjna oferta wynajmu. 
Sala przy ul. Barlickiego może być wynajmowana, w tym celu należy zgłosić się do Dyrektora 
Zespołu Szkół. Należy pamiętać, że pomiędzy poszczególnymi grupami wynajmującymi salę 
muszą być zachowane odpowiednie odstępy czasowe w celu jej wietrzenia, dezynfekcji itp. 
Co do ogrzewania budynku przy ul. 1 Maja – po wyprowadzeniu się szkoły z tego budynku, 
zostało zmniejszone zapotrzebowanie na kaloryczność tego obiektu i zmniejszono ogrzewanie 
do niezbędnego minimum. 
 
Rafał Zajączkowski zapytał, czy doszedł do skutku przetarg na pomieszczenia po SZB, czy 
koszt zakupu biletów miesięcznych był wliczony w koszty usługi i czy zakup biletów będzie 
odbywał się systematycznie co miesiąc? 
 
Grzegorz Ambroziak – zakup biletów będzie odbywał się cyklicznie, gdyż są to bilety 
miesięczne. Za pierwszy miesiąc było opóźnienie z wydrukowaniem biletów ze względu na 
wprowadzenie dużej ilości danych do systemu, w kolejnych miesiącach będzie się to odbywało 
płynnie. Koszt zakupu biletów miesięcznych dla uczniów mieści się w kwocie, jaką płacimy 
miesięcznie za transport liniowy do PKS Gostynin, nie są to dodatkowe koszty.  
Przetarg na działkę wraz z budynkami po SZB się już odbył, jesteśmy po pierwszym etapie. 
Oferent przystąpił do przetargu, dał postąpienie, ale do ostatecznej transakcji ma dojść                       
w grudniu i taki jest zapis w protokole poprzetargowym, czyli tak naprawdę sprzedaż nastąpi 
w grudniu br.   
Ponadto odbył się też przetarg na działkę w naszej strefie ekonomicznej w Dobrzelinie i tam 
również faktyczna transakcja ma nastąpić w grudniu. 
Zatem, jeżeli żadna z tych firm nie zmieni zdania, w grudniu nastąpi sprzedaż tych 
nieruchomości i zostaną podpisane akty notarialne. 
 
Ewa Wypych zapytała, jaką drogą wyłoniony został przewoźnik i na jaki okres? Zapytała, czy 
bilety dla dzieci będą przychodziły na początku miesiąca, a nie jak było to we wrześniu? Czy 
możemy poznać nazwę firmy, która sprząta targowicę? Czy rozliczenie kwoty na dożywianie 
kotów za 2019 rok już się odbyło? 
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Grzegorz Ambroziak – informacja o rozliczeniu kwoty na dożywianie kotów była już 
przekazywana jakiś czas temu. 
Co do wyłonienia przewoźnika – najpierw był ogłoszony przetarg, w którym oferenci dali 
wysokie stawki za 1 km dowozu, co spowodowało poszukiwanie innego sposobu 
zorganizowania usług transportowych. Ze względu na to, że próg przetargowy do organizacji 
tego typu usług wynosi 200.000 EURO, czyli około 1 mln zł, a u nas takiej kwoty nie 
przekraczamy można było wyłonić wykonawcę usług w drodze negocjacji. Na tą chwilę 
organizacją usług transportowych zajmuje się przewoźnik, natomiast od stycznia 2021 r., żeby 
można było uzyskiwać dopłaty organizatorem usług będzie gmina. 
Rada będzie musiała w tym zakresie podjąć stosowną uchwałę, prawdopodobnie taka uchwała 
zostanie przedłożona na koniec października lub listopad. Wówczas będziemy negocjować 
nową umowę na realizację usług od stycznia 2021 r.  
 
Zbigniew Gałązka – nie pamięta nazwy firmy sprzątającej, gdyż zmieniła ona swoją nazwę, 
ale jej właścicielem jest Pan Przemysław Walczak. 
 
Krzysztof Wojtalewicz – ma dwa wnioski w imieniu rodziców w sprawie poprawy 
bezpieczeństwa na skrzyżowaniach, jedno dotyczy skrzyżowania dróg przy ul. Łukasińskiego 
i Orłowskiego a konkretnie przyspieszenia modernizacji tego skrzyżowania, a drugie 
oświetlenia na ulicach Blizińskiego i Głowackiego, w przypadku obydwu ulic, od ich połowy 
brak lamp ulicznych, a zwiększył się ruch pieszych i samochodów w związku z rozbudową 
zabudowań przy tych ulicach.  
Po sesji złożył na ręce Burmistrza Gminy Żychlin pisma w tym zakresie. 
 
Grzegorz Ambroziak – toczą się prace projektowe w sprawie skrzyżowania ul. Orłowskiego                                       
i Łukasińskiego, skrzyżowania przy Placu Wolności oraz przy Trzech Krzyżach – w projektach 
są do realizacji 3 ronda. Wystąpił do Marszałka Województwa z prośbą o przyspieszenie                                   
i uzgodnienie etapowania tych prac. Gdy otrzymamy pismo od mieszkańców w tym zakresie, 
będzie to na korzyść gminy, że wnioskowanie o przyspieszenie prac wynika z potrzeb 
mieszkańców gminy.  
Poinformował, że gmina przystąpiła do projektu pilotażowego wraz z innymi jednostkami 
powiatu kunowskiego i łęczyckiego. Jeśli zostaniemy wybrani, to nasza gmina zostanie objęta 
pomocą i wsparciem Ministerstwa  Rozwoju Gospodarczego, jako grupa samorządów w formie 
doradczej i planistycznej. Jeżeli zostanie uruchomiony Program Regionalny, to gmina będzie 
już miała przygotowane dokumenty planistyczne, nie wydając na to środków w budżetu. 
 
Kafarski – chce przedłożyć kilka spraw w imieniu emerytów i rencistów. 
 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do p. Kafarskiego, że ze względu na to, iż Sesja odbywa 
się bez publiczności  nie może udzielić głosu. Wszystko, co chciałby Pan przekazać Radzie, 
należy złożyć na piśmie. 
 
Grzegorz Ambroziak – występuje Pan w imieniu emerytów i rencistów, ale my mamy 
potwierdzenie, że wszystkie grupy emeryckie nie utożsamiają się z Panem, mają swoje lokale 
do prowadzenia spotkań i nie ma z tym problemu. 
Poza tym, jako mieszkaniec gminy Bedlno, może Pan zwrócić się do Wójta Gminy Bedlno                           
i przedstawić swoje propozycje.  
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-cio minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w Żychlinie: 

− skarga Prokuratora Rejonowego w Kutnie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego                  
w Łodzi na Uchwałę Nr XV/66/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 listopada 2019 r. 
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w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Żychlin”, która nie funkcjonuje w obiegu prawnym już od 1 stycznia 2020 r.,  

− do wiadomości Rady pismo pracowników socjalnych MGOPS w sprawie podwyższenia 
wynagrodzeń oraz odpowiedź Kierownika MGOPS w tym zakresie. 
 

 
Do p-tu 5. Przyjęcie Protokołu Nr XXIII/2020 z dnia 27 sierpnia 2020 r.  

 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
Następnie odczytała zapisy Statutu Gminy Żychlin, dotyczące tego, co powinien zawierać 
protokół z Sesji Rady. Poinformowała, że dyskusje, jakie toczą się na Sesjach nie powinny 
być uwzględniane w protokole, chyba że zawierają jakieś wnioski, które należy 
zaprotokołować. Wiadomym jest, że pełny przebieg sesji jest nagrywany i każdy może sobie 
odsłuchać jej nagranie. 
 

 
 
Do p-tu 6. Zakończenie obrad XXIV Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  

Zamknęła XXIV Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 

 

 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 


